



**KERAJAAN MALAYSIA  
KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR (KPLB)**

**KENYATAAN SEBUTHARGA**

Sebut harga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:

Bil	Butir-butir Sebut Harga	Kelayakan	Butir-butir taklimat dan lawatan tapak	Butir-butir pengambilan dokumen	Tarikh dan waktu tawaran ditutup
1	Cadangan Kerja-Kerja Selenggara Dan Turap Semula Jalan Perhubungan Desa Di Kampung Alor Melintang, Alor Mengkudu, Alor Setar, Kedah <b>KPLB.SH.488/2018/ KDH87</b>	Berdaftar dengan: i) PKK - Memiliki Taraf Bumiputera  ii) CIDB - Gred G1 - Kategori CE - Pengkhususan CE21  <b>*Kontraktor Daerah Kota Setar Sahaja</b>	<b>Tarikh:</b> 4 September 2018 (Selasa)  <b>Masa:</b> i) Pendaftaran 10.00 - 10.20 pg  ii) Taklimat & Lawatan Tapak 10.00 pg  <b>Tempat Berkumpul:</b> Perkarangan Surau Kampung Alor Melintang  <b>*Kehadiran lewat daripada masa pendaftaran tidak dibenarkan menyertai sebutharga ini.</b>  <b>(Kehadiran adalah diwajibkan)</b>	<b>Tarikh:</b> 5 September 2018 hingga 12 September 2018  <b>Masa :</b> (Ahad – Rabu) 9.00 pg – 12.30 t/hari 2.30 ptg – 4.30 ptg ----- (Khamis) 9.00 pg – 12.30 t/hari 2.30 ptg – 3.30 ptg  <b>Tempat:</b> Kementerian Pembangunan Luar Bandar, Negeri Kedah /Perlis /Pulau Pinang, Tingkat 7, Wisma Persekutuan, Jalan Kampung Baru, 05000 Alor Setar, Kedah.	<b>Tarikh Tutup :</b> 12 September 2018 (Rabu)  <b>Masa :</b> 12.00 t/hari  <b>Tempat Peti Tawaran:</b> Kementerian Pembangunan Luar Bandar, Negeri Kedah /Perlis /Pulau Pinang, Tingkat 7, Wisma Persekutuan, Jalan Kampung Baru, 05000 Alor Setar, Kedah.

**KEUTAMAAN AKAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN YANG BERDAFTAR DENGAN CIDB DAN PKK.**

1. Lawatan tapak adalah **diwajibkan**. Hanya **penama** di dalam Sijil PKK dan CIDB sahaja boleh menghadiri taklimat/lawatan tapak dan tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada **penama** yang dibenarkan di dalam sijil. Untuk maksud ini penama hendaklah membawa **Sijil Asal PKK dan CIDB serta Kad Pengenalan** semasa pendaftaran lawatan tapak.
2. Untuk pengambilan dokumen, hanya **penama** di dalam Sijil PKK dan CIDB sahaja boleh mengambil dokumen dan **tidak boleh** mewakilkan pegawai selain daripada **penama** yang dibenarkan di dalam sijil. Untuk maksud ini **penama** hendaklah membawa **Sijil Asal PKK dan CIDB**.
3. Dokumen tidak akan dikeluarkan selepas tempoh pengambilan dokumen seperti di atas.
4. Dokumen yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis Nombor Sebutharga di atas sebelah kiri sampul surat ke dalam Peti Tawaran di:-

**Kementerian Pembangunan Luar Bandar  
Negeri Kedah/Perlis/Pulau Pinang  
Tingkat 7, Wisma Persekutuan  
Jalan Kampung Baru  
05000 Alor Setar, Kedah**

5. Dokumen yang **lewat** diterima selepas tarikh tutup di atas tidak akan dipertimbangkan.